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Sayın Divan, 

Değerli meslektaşlarımız, 

Tanımaktan onur duyduğum mesleğimizin duayen hocaları, 

Siyasi Parti ve Kurumların Saygıdeğer Temsilcileri, 

Sevgili konuklar,  

 

EMO İstanbul şubesinin yoğun bir çalışma döneminin ardından gerçekleştirdiğimiz 40. genel 

kurulunda sizlerle birlikte olmaktan onur duyuyor, EMO İstanbul Şubesi 39. Dönem yönetim kurulu 

adına hepinizi saygıyla selamlıyorum. 

Konuşmama başlamadan evvel ne yazık şu an aramızda olamayan tüm meslektaşlarımızın, Reyhanlı, 

Suruç, Diyarbakır, Ankara katliamlarında, iş cinayetlerinde ve ülkemizdeki çatışmalı ortamda 

yaşamını yitiren tüm canlarımızın anıları önünde saygıyla eğiliyorum. 

Ayrıca tek suçları halka gerçekleri aktarmak olan Sevgili Can Dündar ve Erdem Gül’e geçmiş olsun 

diyor, yaşam alanlarına sahip çıkarak Cerattepe’de “hukukun” uygulanmasını sağlayan Cerattepe 

halkını sevgilerimi iletiyorum. 

Sevgili Meslektaşlarım, 

 

39. Olağan Genel Kurulu’muzda sizlerin güvenoyu ve desteği ile seçilen yönetim kurulumuzun iki 

yıllık görev süresini tamamladık.  Bu iki yıllık süreç, gerek ülke gündeminin, gerekse de meslek 

alanımız ve odalarımız açısından oldukça yoğun ve meşakkatli ama çalışmalarımız açısından umut 

vericiydi.  

Meslek örgütü olarak ülkemizin ve üyelerimiz çıkarlarını savunmak için azami çaba gösterdik. 

Öncelikle bu süreçte yanımızda olduğunuz, çağrılarımıza yanıt, sesimize ses verdiğiniz, 

etkinliklerimizde salonlarımızı doldurduğunuz, odalarımıza ve meslek alanlarımıza yönelik saldırılara 

karşı mesleğinize, emeğinize, örgütünüze sahip çıktığınız için sonsuz teşekkür ediyoruz. 

Değerli Üyelerimiz, 

Genel kurulumuzun yaklaştığı son 2 haftalık süreçte, siz değerli üyelerimize yönetim kurulumuzun 

“terörist” gruplar elinde olduğu; hatta bu grupların ılımlı demokratları baskıladığı, sadece politika 

yaptığı, meslek alanına ve meslektaş çıkarlarına dair hiçbir şey yapmadığını içeren bir dizi mail, sms 

atıldı. Bu yüzden konuşmamda öncelikle şubemizin ve odamızın çalışmalarından bahsetmek, bu 

yanılgıyı ortadan kaldırmak istiyorum. Sonrasında da, nerdeyse tamamı şantiye alanı haline gelen, 

kıyılarına çocuk cesetleri vuran, yüzlerce vatandaşımızın katliamlarda yaşamını yitirdiği, savaşa girdi 

girecek senaryolarının eksik olmadığı güzelim ülkemiz ve enerji politikalarına dair görüşlerimizi 

ileteceğim. 

Değerli Meslektaşlarım, 
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39. Çalışma dönemi boyunca detaylarına çalışma raporumuzda vakıf olacağınız bir dizi mesleki 

etkinlik ve üyelerimizin haklarına dair çalışmalar gerçekleştirdik. Üyelerimizin öneri ve katkılarıyla 

elimizden geldiğince eksiklerimizi tamamlamaya çalıştık.  

Onur ve gururla ifade ediyorum ki, sadece Elektrik Mühendisleri Odası İstanbul Şubesi’nin değil, 

alanının en kapsamlı ve iddialı etkinliği olan EEMKON 2015’i kamunun, sanayinin, belediyelerin, 

yurtiçi ve yurtdışından çok değerli akademisyenlerin ve 38 üniversitenin katkısıyla gerçekleştirdik. 

TESİD, ENOSAD, İPYD, EMSAD, ETMD, ATMK gibi pek çok sektör derneği ve kuruluşu ile birlikte TSE, 

BTK, EÜAŞ gibi kamu kuruluşları da kongremize destek verdi. 

Elektrik-kontrolden, biyomedikal alanına, mühendislik eğitiminden, kent ve elektriğe, enerji 

politikalarından, iletişim teknolojilerine 7 farklı sempozyumda çok değerli tartışmalar yürüttük. 

Günlük 3000’i aşkın izleyicinin katıldığı kongremizde, 12 panel, 45 oturumda 245 konuşmacı sunum 

gerçekleştirdi. EEMKON 2015 ile EMO’nun sadece Elektrik Mühendisleri’ne yönelik çalışmalar yapan 

bir kurum olduğu imajını değiştirerek, çok farklı meslek disiplinleri ve kuruluşları ile olumlu ilişkiler 

geliştirdik. 

Mühendislik mesleğinin sürekli öğrenme ve yenilenme ile yürütülebileceğine inancımızla bir dizi 

eğitim çalışması yürüttük. Arkanızdaki pankartta da gördüğünüz üzere, MİSEM eğitimleri 

kapsamında düzenlediğimiz 107 eğitime 2524 üyemiz katıldı. 

Ayrıca MİSEM dışında şube temsilciliklerimizde düzenlediğimiz 60 teknik seminerde 1600 üyemiz 

konunun uzmanları tarafından bilgilendirildi. 

Üye örgütlenme çalışmaları kapsamında bir dizi çalışma yaptık, işyeri ziyaretleri gerçekleştirdik. 

Üniversite son sınıf öğrencileri ve yeni mezun meslektaşlarımıza 9 günlük Mesleğe Hazırlık 

Seminerleri düzenledik. 

Yine üniversite son sınıf öğrencilerine yönelik Bitirme Tasarım Proje Ödülleri kapsamında birçok 

projeye destek verdik. EMO-GENÇ çalışmaları kapsamında, gençlere yönelik tanışma çayları, bir dizi 

teknik ve sosyal etkinlik gerçekleştirdik. Üniversitelerde EMO-EMO Genç tanıtımları yaptık. 

Sevgili Üyelerimiz, 

 

Kapitalizmin tüm dünyada kriz tehlikesine karşı önlemler adına uyguladığı planlar; yani emeğin 

sömürüsünü artırmak, kazanılmış hakları gasp etmek, fazla mesai ücretlerini ödememek, kiralık işçi 

düzenlemeleri vb biz mühendislerin çalışma koşullarından bağımsız düşünülemez, yeterli donanım 

olmadan mantar gibi açılan üniversitelerdeki mühendislik fakültelerinden her yıl 12 bini aşkın 

meslektaşımız mezun oluyor. 

Yeni mezun meslektaşlarımız kölece koşullarda, işi öğretme bahanesiyle ucuz iş gücü olarak 

kullanılıyor, güvencesizlik bu koşullara karşı koymayı erteliyor. 39. Dönem yönetim kurulu olarak, 
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TMMOB ve SGK arasında imzalanan ve 3 yıldır başarıyla Mühendis Asgari Ücret Protokolü 

doğrultusunda meslektaşlarımızın düşük ücretlerle ve birçok özlük hakkı yok sayılarak 

çalıştırılmasının önüne geçmeye çalıştık. Hukuk müşavirimiz aracılığıyla alandaki firmalara yazılar 

yazdık, takip ettik, soruşturduk. 

Kadın üyelerimizin iş yaşamında karşılaştıkları ayrımcılığa, mobbinge karşı sesi olmaya; fazla 

mesaisiz, sendikasız, uzun çalışma sürelerinden odaya gelebilecek zamanları dahi olmayan ücretli 

çalışan meslektaşlarımızın haklarını savunmaya giriştik.  

Her cumartesi gerçekleştirdiğimiz sosyal etkinlikler ve söyleşiler ile mesleğimizin duayenlerinin ve 

kültür-sanat alanının aydınlarının birikimlerini sizlere sunmaları için olanak yaratmaya çalıştık. 

Tiyatro grubumuzun sergilediği oyunu hep birlikte izledik. 

Bir dizi, panel, etkinlik, üye toplantıları gerçekleştirdik. 

Değerli Konuklar; 

EMO kamu kurumu niteliğinde bir meslek örgütü olduğu için halkımızı bilgilendirmek baş 

görevlerindendir. 39.dönem boyunca Tüketici Hakları Koruma Masası kurarak vatandaşların, elektrik 

faturalarıyla ilgili sorularına yanıtlar verdik, gerek baz istasyonları, gerek asansör, gerekse de yüksek 

gerilim hatlarıyla ilgili birçok belediye ve sivil toplum örgütü aracılığıyla bilgilendirme toplantıları 

yaptık. 

Benden sonra Sayın Hüseyin Yeşil detaylı bir şekilde anlatacaktır diye düşünüyorum, odamız SMM 

üyelerimizin imza yetkilerini ortadan kaldıracak, diplomalarımızı anlamsız hale getirecek PUS-

PUSEM yönetmeliğine karşı açtığı dava ile yürütmeyi durdurma kararı çıkartarak, meslektaşlarımızın 

itibarının iade edilmesini sağladı. Dağıtım şirketleri ile yaşanan sorunlara yönelik ortak toplantılar 

düzenlenerek çözüm arayışlarına girildi. 

Sevgili Meslektaşlarım; 

Daha anlatamadığım birçok çalışmamız var fakat ne yazık ki,  bizler ne yazık ki iktidarların hoşlarına 

gitmeyen her sözümüzde politika yapmak ile suçlanıyoruz. Gönül isterdi ki, iki yılda bir gerçekleşen 

genel kurullarımızda, eşit özgür bir ülkede sadece mesleki alandaki sorunlarımızı konuşalım. Fakat 

ne yazık ki ülkemizin içerisinde bulunduğu savaş ortamı ve kaosun yüzlerce vatandaşımızın 

yaşamına mal olduğu bir süreçte, bu ülkede yaşayan vatandaşlar ve demokratik kitle örgütlerinin 

temsilcileri olarak bir dizi görevimiz daha var. 

Evet; AKP hükümetinin, gerek “komşularla sıfır sorun” diye yola çıkarak ülkemizi bütün sınır 

komşularıyla düşman hale getiren ‘derinlikli” dış “stratejinin” çıktıları olarak ülkemizde düzenlenen 

8 büyük katliama, “kamu güvenliğini sağlama” adı altında yürütülen politikaların sonucunda binlerce 

insanımızın yerinden yurdundan edilmesine, ilan edilmemiş sıkıyönetim uygulamalarına karşı çıktık.  

Sayıları yüzleri aşan güvenlik görevlisinin ve yediden yetmişine kadar her yaşta insanımızın ölümüne, 
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halkta ağır bir adaletsizlik ve güvensizlik duygusu yaratan gözaltı ve haksız-uzun tutuklamalara yeter 

dedik. Kamuoyunun haber alma hakkının otomatik yayın yasaklarıyla yok edilmesine, kutuplaştırma, 

muhafazakarlaştırma, şiddet ve baskı uygulamalarına karşı, bir an bile tereddüt etmeden sesimizi 

yükseltmeye çaba gösterdik.  Sayıları her geçen yıl artan iş cinayetlerinin kader olmadığını her vesile 

ile dillendirdik. 

Sevgili üyelerimiz; 

 

Evet hepimiz bir meslek mensubuyuz ve şu anda burada bulunmamızın ortak paydası budur.  Ama 

hepimiz aynı zamanda insanız ve aynı coğrafyada aynı toplumun içinde yaşıyoruz. Bugün maalesef 

hepimizin içinde yer aldığı toplumsal atmosfer kanla, şiddetle ve güvensizlikle zehirlenmiş durumda.  

Soframızın başında, oturma odamızda otururken çok çeşitli basın yayın organlarından üstümüze 

boca edilen toplumsal ve kişisel dramlar karşısında, metro istasyonunda ya da otobüs durağında 

insanların yaşadığı kaygılar karşısında, bir mesleğe mensup olmak bizi korumuyor, çocuklarımızın ve 

yakınlarımızın geleceğinden endişe eder bir biçimde yaşar hale geldik.  

AKP iktidarının gözü dönmüş şekilde yürüttüğü dış politika yaşamımızı cehenneme çeviriyor. Suriye 

iç politikasına yapılan müdahaleler, MİT tırları, sınırdan askerlerin önünde vızır vızır geçen İŞİD 

militanlarının varlığı olduğu süreçte bunun hesabını sormak her vatandaşın görevidir. 

Değerli Delegeler; 

Ortadoğu’da yaşanan savaşın sonuçları olarak sahillerine çocuk cesetleri vuran bir ülkede hiçbirimiz 

“sadece” mühendislik yapamayız. 

Ülkedeki çatışmalı ortamda gençlerin ölümüne karşı, birlikte yaşamı ve barışı savunmak üzere 

yaptığımız Barış Mitingi’nde çoğu genç, yüzü aşkın vatandaşımız katledildiğinde, güle oynaya barış 

umuduyla gittiğimiz Ankara’dan, arkadaşlarımızın donan gülüşleri gözümüzde, ceset parçaları 

üzerimizde dönüyorsak “sadece” mühendislik yapamayız.  

Ülkedeki çatışmalı ortam her gün asker, sivil onlarca insanımızı kaybederken, güneydoğuda 3 aylık 

bebekler katledilirken, anneler çocuklarının cesetlerini buzdolabında saklarken, aylarca süren 

sokağa çıkma yasakları varken “sadece” mühendislik yapamayız. 

7 Haziran’dan sonra ne oldu da ülke bu hale geldi, sorusunu sormak biz okumuş insanların görevi 

değil midir? 

Bizim görevimiz değil midir? İnsanlara sağlıklı elektrik enerjisi sunulmasını savunmak, 3 ay sokağa 

çıkma yasaklarında elektriksiz kalan halkın problemi bizlerin problemi değil midir? 

Bakanlığın bile 10MW altındaki HES’ler anlamsızdır dediği koşullarda, Karadeniz’deki derelerin 

katledilmesine karşı durmak biz mühendislerin görevi değil midir? 
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Ülkenin cennet köşesi Cerattepe’de bir iş adamına karşı tüm halkı savunmak, bakır madenine dair 

raporlar hazırlamak bizleri görevi değil midir? 

Sürdürülebilir bir yaşam için, yaşanılabilir kentleri kurmak, yapılacak bir işi en uygun maliyetle en iyi 

şekilde yürütmek biz mühendisleri işidir. İhalelerde hak edişlerdeki yolsuzlukları en iyi biz tespit 

etmez miyiz? Bilirkişi raporlarını hazırlayan bizler değil miyiz? Projelerde yapılan yanlışların bedeli 

vatandaşın cebinden alınmıyor mu? 

Gelişen Türkiye maskesi arkasında, güzel ülkemiz iş cinayetlerinde OECD ülkeleri içerisinde birinci, 

dünyada üçüncü sıraya yerleştiği zaman sesimizi çıkarmazsak, Soma’da trafo patladığı yalanını 

yerinde gidip incelemezsek, Torunlar’daki asansör faciasının iç yüzünü kamuoyuyla paylaşmazsak 

susmuş ve suçlu olmuş oluruz. İş güvenliği uzmanlığı yapan meslektaşlarımızın hangi dayatmalara 

maruz kaldığı her birimiz tarafından bilinmekte. Şantiyelerimizdeki çalışma koşullarını düzenlemek 

biz mühendislerin sorumluluğunda değil mi? Çalışma izni olmayan şantiyelerdeki cinayetlere karşı 

çıkınca neden politika yapmış oluyoruz?  

Tüm bunlara karşı çıkmak politika yapmak ise, evet biz politika yapıyoruz; kimse de bizi bunları 

söylemekten geri durduramaz. 

Değerli Meslektaşlarım,  

Elektrik Mühendisleri Odası’nın en önemli işlevlerinden biri de enerji politikalarına dair bilimsel 

çalışmalar gerçekleştirmektir. Ne yazık ki ülkemiz enerji alanında ülkemiz uluslararası tekellerin ve 

özel şirketlerin insafına terk edilmiştir. En temel insan hakkı olan enerji piyasalaştırılmıştır. Otomatik 

fiyatlandırma, dağıtım şirketlerinin özelleştirilmesi, doğalgaz bağımlılığını azaltmaya yönelik yeterli 

yatırımın yapılmaması, enerjinin tek elden ve merkezi olarak planlanmaması dolayısıyla bir dizi 

sorunla karşı karşıyayız. 

Ülkemizde son 20 yıldır sürdürülen piyasalaşma sürecinin elektrik alanında yarattığı sonuca 

baktığımızda, iddialarla derin çelişkiler oluşturan bir manzara ile karşı karşıya olduğumuzu 

görüyoruz. Son iki yıldır kendini hissettiren ve giderek artış gösteren ve en önemli örneğini geçen yıl 

31 Mart günü gördüğümüz bütün illerimizin karanlığa gömülmesine neden olan "elektrik arz 

güvenliği" ve "fahiş fiyat uygulaması" sorunları bu sürecin ürünüdür. 

31 Mart günü 80 ilde tüm gün elektriklerin kesilmesinin ardından enerji bakanı hala konuya dair 

doyurucu bir açıklama yapmış değil, olay günü başbakan, enerji bakan, TEDAŞ yetkilisinin farklı farklı 

açıklamalar yapması ise, ne kadar içler açısı bir durumda olduğumuzun göstergesidir. 

Elektrik piyasasındaki serbestleşme ve entegrasyon uygulamalarının en çarpıcı sonucu, bütün 

ülkemizin ve bu topraklar üzerinde yaşan insanlarımızın geleceğini ağır bir ipotek altına sokan enerji 

ithalatının yarattığı cari açıktır. Bir ülkenin bağımsızlığının ve istikrarının en önemli göstergelerinden 

biri olan cari açığın bu denli bir boyuta ulaşması çok tehlikeli bir gelişmedir ve bu gelişmenin en 

önemli nedenlerinin başında enerji politikaları gelmektedir.  
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Sadece nükleer santral yapılması konusunda sürdürülen inat, teknolojisinden hammaddesine, insan 

gücünden atık yönetimine kadar dışa bağımlı olan böyle bir enerji üretim tekniğinin tercih edilmesi 

bile bize bu konudaki aymazlığın fotoğrafını açık olarak göstermektedir. İnşaat sektörüne dayalı bir 

ekonomi büyümenin ve enerji yoğun (eski teknoloji) temelli bir üretimi politikasının ülkemizin ve 

gelecek kuşakların boynuna yüklediği bu ağır borç batağı çok vahim bir durumdur.  Oysa planlı, 

ülkemizin birincil kaynaklarına dayalı ve enerji verimliliğini ön planda tutan merkezi bir enerji 

politikası ile bu ağır bağımlılık durumundan kurtulmanın mümkün olduğu enerji uzmanları 

tarafından bilinmekte ve bağımsız bütün platformlarda dile getirilmektedir.  

Avrupa’da yüzde yüz yenilenebilir enerji üretiminin mümkün olduğu değerlendirmeleri yapılırken, 

%18’lerde olan kayıp kaçak oranlarını düşürmeye dair bir çalışma yokken, enerji verimliliğine dair 

çalışmalar evlerde ampül noktasında kalmışken, ülkemizin 48 bin megawatt saat rüzgar, 380 milyar 

kilowatt saat güneş enerjisi potansiyeli ile bir cennet olduğu koşullarda, atık ve güvenlik sorunu 

çözülememiş, gelişmiş ülkelerin ard arda kapattığı nükleer santral kurma inadını anlamakta 

zorlanıyoruz.  

Sevgili Konuklar, 

Geçtiğimiz dönem, anayasa ile kamu yararını gözetmek ve mühendislik alanlarını düzenlemek ile 

görevlendirilen odalarımız, bu etkinliklerini yürütmeye çalışırken, bir dizi baskı, yasal düzenleme ve 

sınırlamalar ile karşılaştı. Biz yöneticiler ne yazık ki ardı ardına açılan davalar ile karşılaştık ve ne 

yazık ki enerjimizin bir kısmını bu süreçlerde harcadık. Ardı ardına çıkan yönetmelikler ve tebliğler il 

mühendislerin yetkileri kısılmaya çalışıldı.  

2005 yılından beri çıkması için çaba gösterdiğimiz ve bizzat EMO tarafından hazırlanan Elektrik İç 

Tesisleri Yönetmeliği içerisindeki EMO geçen her madde kaldırılıp bizlere gönderilerek, dalga geçer 

gibi görüş soruldu. 

Sevgili Üyelerimiz, 

İktidarın ve sermayenin bu dönem neden bu kadar TMMOB’u hedef aldıklarını anlamak için 

yolsuzlukların nerelerden çıktığına, TMMOB ve Odaları’nın geçmişte ve günümüzde açmış oldukları 

davalara, engel olduğu rant projelerine bakmak yeterli olacaktır. Satılmış medyada çarşaf çarşaf 

yayınlanan Oda Terörü başlıklarında hedef gösterildiğimiz üzere, başta Telekom’un özelleştirilmesi, 

Nükleer santralin durdurulması, Elektrik Dağıtım Şirketlerinin özelleştirilmesi, elektrik zamanlarına 

karşı bir dizi dava açtık ve bundan onur duyuyoruz. 

Yıllarca “politika” yapmakla suçlanan odalarımızın aslında bu halkın, emekçilerin ceplerinden alınan 

vergilerin ayakkabı kutularının içine konulmak için değil, kamunun yararına kullanılmak için 

olduğunu savunmuştur, halkın yararına olan budur ve bu sorumluluk odaları yöneten bizlerin aynı 

zamanda anayasal görevidir. Bu sorumlulukla, bir kere daha ilan ediyoruz ki, tüm baskı ve yıldırma 

politikalarına rağmen odalarımız aklın ve bilimin ışığında çalışmaya yürütmeye, mühendisliğin 
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onurunu savunmak, kamu yararı gözeterek halkımızın çıkarlarını korumak için kullanmaya devam 

edecektir. 

Buradan başta şahsım olmak üzere bizlere bazı suçlamalarda bulunan meslektaşlarıma seslenmek 

istiyorum; 

Sayın meslektaşlarım, farklı inançlara, farklı görüşlere, farklı ideolojilere sahip olabiliriz. Etrafımızda 

olup biten olaylara karşı aynı hassasiyeti göstermeyip aynı tepkileri veremeyebiliriz. Ama hepimizin 

aldığı bir eğitim var. Mühendislik eğitimi, aklın ve bilimin hepimize öğrettiği ortak bilgiler var. İçinde 

yaşadığımız ülkeye ve topluma karşı ortak sorumluluklarımız var. Bunlara sahip çıkmak zorundayız. 

Aklımızın ve vicdanımızın sesini aktüel siyasetin gündelik çıkarları için göz ardı etmemeliyiz.  

İstanbul’u yönetmeye aday oluyorsunuz. 

İstanbul ölçeğinde konuşursak; bugün içinde yaşadığımız şehir, nüfusu 15 milyona dayanmış, 

şehircilik açısından birçok kronik sorunu olan, kimi zaman yaşanması çok güç bir şehir olmuştur. Bu 

tarihsel ve kültürel kentimiz, mahalle kültürünü kaybetmiş, alanlarını betona teslim etmiş, esnafını 

AVM’lere kurban vermiştir. Boğazını tankerlere ve köprülere feda etmiş, yeşil alanları her geçen gün 

otobanlara, taş ocaklarına, yapılaşmaya açılmıştır. İnsanlarımızın, yaşlılarımızın, çocuklarımızın nefes 

alanları daralmış bir kentle karşı karşıyayız. Kentsel dönüşüm uygulamaları adı altında mahalle 

dokumuz her geçen gün yerini tek tip gettolara bırakıyor, sermaye çevrelerinin rant hırsı tarihi ve 

kültürel dokumuzu parça parça yok ediyor. Gelecek yaşamlarımızın güncel siyasi çıkarlara feda 

edilmesi, Cumhurbaşkanı’nın söylediği gibi ‘yol için gerekirse cami yıkılması’, bütün tarihsel 

dokumuzun, mahalle kültürümüzün küçük bir sermaye grubunun çıkarlarına sunulması ne kadar 

insani, ne kadar vicdanidir?  

3. Köprü ve 3. Havaalanının hiçbir doğa kıyımına neden olmadığını söylüyorsunuz devlet 

televizyonlarında. Ama gerek odalarımızın gerekse bağımsız kuruluşların çıkardıkları raporlar, bunun 

doğru olmadığını rakamlarla ve uydu fotoğraflarıyla gösteriyor. Kaldı ki sadece bunların bağlantı 

yollarının, bu tesisler etrafında şimdiden oluşmaya ve pazarlanmaya başlanan uydu kentlerin nasıl 

bir tahribata yol açacağını, 2. Köprü güzergahı etrafındaki kıyıma ve yapılaşmaya, emlak 

piyasasındaki pazarlama reklamlarına bakarak çıkarabilirsiniz. Kanal İstanbul gibi gerçekten Zihni 

Sinir bir projeden söz etmek bile istemiyorum. Bu projenin sadece denizlerimiz ve yer altı sularımız 

boyutunda ortaya çıkaracağı felaketin çeşitli uzmanlık raporları yayınlandı. Şimdiden 3. Köprü 

bağlantı yollarının ihalesi 5. defa, Kanal İstanbul’un güzergahı 3. defa revize edildi. Hepimiz bunların 

ne manaya geldiğini biliyoruz sanırım.   

Sayın Meslektaşlarım,  

İktidarlar elbette değişecektir, bu topraklar üzerinde yaşayacak olanlar bizleriz, bizim çocuklarımız. 

Ve biz mühendislik eğitimi almış insanların bu gidişat karşısında aklımızın ve vicdanımızın sesiyle, 

bilimin veriyle hareket etmemiz kaçınılmaz bir sorumluluktur. Daha yeşil, daha temiz, daha 
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yaşanabilir bir ülke ve İstanbul istemek, bunun için çaba göstermek niçin romantizm olsun. Niçin 

hükümet düşmanlığı olsun? Akılcı olan, bilimsel olan, vicdani olan bu değil midir?  

Aynı görüşleri paylaşmıyor olabiliriz, aynı inancı benimsemiyor olabiliriz, ama aynı kentte, aynı 

ülkede yaşıyor ve aynı havayı soluyoruz. Aynı yoksunlukları yaşıyoruz. Bu insani ve genel sorunlar 

karşısında aldığımız bilimsel eğitimin de bir gereği olarak geleceğimize sahip çıkma noktasında, 

mühendislik etiği noktasında kutuplaşmak doğru değildir. Mesleki alanda birbirimizin yüzüne 

bakabilmek için, evlerimizde çocuklarımızın yüzüne rahatlıkla bakabilmemiz için aklın ve vicdanımız 

sesine kulak vermeliyiz. Başka bir Türkiye yok, Başka bir İstanbul yok çünkü… 

Sevgili Meslektaşlarım, Sevgili Hazirun; 

İki sene boyunca fedakarca çalışmalarını yürüten sevgili yönetim kurulumuza, başta EEMKON olmak 

üzere tüm etkinliklerimiz için gece gündüz demeden çalışan şube personelimize ve bizleri yalnız 

bırakmayan sevgili üyelerimize sonsuz teşekkür ediyorum. 

Bizlerin işi hiçbir zaman kolay olmadı, profosyonel iş yaşantımızın yanında amatör bir ruhla 

yürütmeye çalıştığımız çalışmalarımızdaki eksikliklerimizin, her yeni yönetim ve tecrübeyle 

azalacağına eminiz. 

Bu bir bayrak yarışıydı, şimdi görevi yarın seçilecek yeni yönetim kurulumuza devrediyoruz.  

Sözlerimi tamamlarken sevgili Teoman Öztürk’ün deyimiyle mühendisliği halkımızın çıkarlarına 

kullanmaya devam edeceğimize, meslek odalarımızın bağımsızlığını korumak için son hadde kadar 

mücadele edeceğimize, mühendislik onurunun korunması için dik duracağımıza olan inancımla 

hepinizi saygıyla selamlıyor, ön açıcı tartışmaların süreceği bir genel kurul geçirmemizi ümit 

ediyorum. 

YAŞASIN EMO, YAŞASIN TMMOB, YAŞASIN ÖRGÜTLÜ MÜCADELEMİZ 

 

 

 

 

 


